
z 1. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Teplička nad Váhom, konaného dňa 27.01. 
2011 v Obecnom dome v Tepličke nad Váhom 

Prítomní: starosta obce, zástupca starostu,  hlavná kontrolórka obce, poslanci, zapisovateľka, 
hostia (viď. prezenčná listina). Zasadnutie sa začalo o 17:00 hod. 

Bod č. 1  Otvorenie 

Zasadnutie  obecného  zastupiteľstva  (ďalej  len  OZ)  otvoril  starosta  obce  Ing.  Viliam 
Mrázik, ktorý privítal prítomných poslancov a hostí. 

Na zasadnutí bolo prítomných všetkých 9 poslancov, čiže OZ bolo uznášaniaschopné. 

Starosta obce prečítal navrhnutý program OZ: 

1.  Otvorenie 
2.  Voľba návrhovej komisie 
3.  Rozpočet  informácia 
4.  Nová web stránka obce 
5.  Domov dôchodcov – prieskum, stratégia 
6.  Žiadosti organizácií o príspevky 
7.  Zmluva o zriadení spoločného obecného úradu 
8.  Rozbehnuté projekty  informovanie 
9.  Návrh rozdelenia jednotlivých ulíc poslancom 
10. Smernica k prenájmu telocvične 
11. Rôzne 
12. Diskusia 
13. Uznesenie 
14. Záver 

Starosta dal hlasovať za navrhnutý program a OZ program jednohlasne schválilo. 

Bod č. 2 – Voľba návrhovej komisie 

Starosta  navrhol  za  overovateľov  zápisnice  Mgr.  Magdalénu  Šeligovú  a Ing.  Miloša 
Majerčíka, za zapisovateľku navrhol pracovníčku obecného úradu Janu Lazarovú. 

Ďalej  navrhol  za  členov  návrhovej  komisie  Ing.  Annu  Hudekovú  a p.  Štefana 
Smrekovského a za návrh dal hlasovať. 

Všetci prítomní poslanci boli za tento návrh.
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Bod č. 3 – Rozpočet  informácia 

Starosta povedal, že tento bod zaradil z toho dôvodu, aby boli noví poslanci  informovaní 
s akým rozpočtom sa bude pracovať v roku 2011. Slovo odovzdal p. Mravcovej, účtovníčke 
obce, ktorá prítomných poslancov oboznámila s rozpočtom (viď. príloha). 

Bod č. 4 – Nová web stránka obce 

Starosta  povedal,  že  dostával  veľa  podnetov  od  občanov  ohľadom  pomalej  a nie  moc 
dobrej internetovej stránky obce, tak sa rozhodol pristúpiť k jej rekonštrukcii. 

Poprosil p. Miroslava Valáška, aby predstavil zmeny, návrhy a nové veci na stránke. 

Bod č. 5 – Domov dôchodcov – prieskum, stratégia 

Záležitosť  domova  dôchodcov  (ďalej  len  DD)  nie  jednoduchá  i keď  budova  stojí  a je 
veľmi pekná. Starosta spojil ohľadom DD finančnú komisiu s komisiou sociálnou na to, aby 
sa správne určila stratégia financií a ďalšieho využitia. 

Slovo  dostala  Ing.  Hudeková,  ktorá  hovorila,  že  v súvislosti  s DD  vykonali  niekoľko 
návštev podobných zariadení, ktoré fungujú v okolitých obciach. Boli vo Varíne a v Nesluši 
a zároveň kontaktovali pracovníkov z vyššieho územného celku, ktorí im poskytli informácie 
ohľadom fungovania DD. 

Prvé  zistenie  bolo,  že  zaradenie  pod  vyšší  územný  celok  z dôvodu  vykrytia  finančnej 
stránky  prevádzky  zariadenia  v súčasnej  dobe  nie  je  možný.  Zamerali  sa  teda  na  možnosť 
prevádzkovania  DD  na  úrovni  obce,  nakoľko  aj  občania  sa  prikláňali  k tomu,  aby  toto 
zariadenie spravovala obec. 

Prevádzka zariadenia  takéhoto druhu stojí  na  1 obyvateľa okolo 600 – 665 €. Príspevok 
1 obyvateľa je 265 € a zvyšných 400 € by musela vykryť obec z vlastných zdrojov. 

Na začiatku je potrebné vypracovať pravidlá, podľa ktorých bude DD fungovať a zároveň 
vypracovať prevádzkový poriadok DD, ktorý je nutné pred registráciou na vyššom územnom 
celku predložiť na schválenie na Úrad verejného zdravotníctva do Žiliny. 

Celý tento proces administratívy je odhadovaný na pol roka. 

DD  vo  Varíne  funguje  formou  neziskovej  organizácie  a stretávajú  sa  s veľkými 
problémami ohľadom finančných zdrojov. 

DD  v Nesluši  bol  otvorený  v minulom  roku,  funguje  priamo  pod  obcou,  nemá  právnu 
subjektivitu.  Podmienky  a systém  akým  funguje  je  dosť  neštandardný  a Ing.  Hudeková  by 
nedoporučovala, aby sa naša obec uberala tým smerom. 

V roku  2013  by  sa malo  zo  strany  vlády  prijať  zákonné  usmernenie  a stanoviť  pravidlá 
pre prideľovanie prostriedkov na  jednotlivých obyvateľov DD, takže od roku 2013 by malo 
byť fungovanie DD finančne podporované aj štátom. 

Do  tohto  roku  sa  budeme  snažiť  získať  finančné  prostriedky  z nenávratných  zdrojov 
na základe výziev Ministerstva práce, sociálnych vecí a rodiny. 

Po  Ing.  Hudekovej  dostal  slovo  Pavol  Holeša,  ktorý  si  myslí,  že  starostlivosť  o našich 
starých a chorých občanov každému  leží na srdci. Vypracoval návrh na predbežný prieskum
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záujmu  o  umiestnenie  do  DD  (viď.  príloha).  Tento  návrh  bude  všetkými  dostupnými 
prostriedkami predložený občanom. 

Obec si nemôže dovoliť, aby polovica kapacity DD bola obsadená a polovica nie. DD musí 
byť obsadený úplne. Kapacita DD v našej obci je 21 ľudí. 

Občania  v DD budú mať  zabezpečené ubytovanie,  stravu,  ošetrenia,  upratovanie,  pranie, 
žehlenie  –  všetko pre normálny život. Na 2 občanov v DD prislúcha 1 zamestnanec, z toho 
vyplýva, že mzdové náklady tvoria 70%  až 75% nákladov tohto zariadenia. 
Štruktúra zamestnancov:  vedúci zariadenia z dôvodu zníženia  finančných prostriedkov býva 
kumulovaný  sociálnym  pracovníkom,  ktorý  musí  byť  v každom  takomto  zariadení,  vrchná 
sestra, výkonný personál – opatrovateľky, upratovačky. 

Po  informovaní  dal  starosta  obce  hlasovať  za  návrh  prieskumu  záujmu  a prieskum  bol 
jednohlasne schválený. 

Bod č. 6 – Žiadosti organizácií o príspevky 

Starosta  si  po  nástupe  do  funkcie  žiadosti  organizácií  pozrel,  porovnal  ich  s minulým 
rokom a poprosil, aby o týchto žiadostiach informovali predsedovia jednotlivých komisií. 

Prvý začal Ing. Kolenčík, predseda komisie pre šport, ktorý hovoril, že aj s členmi komisie 
žiadosti skontrolovali, spracovali a došli k nasledovnému záveru: 
1.  Žiadosť  od TJ  Straník  Teplička  –  je  to  organizácia,  ktorá  funguje  v Tepličke  dlhé  roky, 
majú za sebou veľa skvelej práce a keď sa im lepšie darilo, vedeli pomôcť aj ostatným, napr. 
basketbalovému klubu, ktorému nakúpili lopty. Návrh na dotáciu je 2000 €. 
2.  Žiadosť  od  T.N.V.Racing  Team  –  ide  o cyklistický  klub,  ktorý  sa  venuje  horskej 
cyklistike. Návrh na dotáciu je 2000 €. 
Tieto dve organizácie sa dohodli na spolupráci, s tým že cyklisti by využívali vlek aj v letných 
mesiacoch a bol by plne využitý. 
3. Žiadosť od Basketbalového klubu Zdravá obec – návrh dotácie je 2000 €. 
4. Žiadosť od Obecného futbalového klubu – návrh dotácie je 15 000 €. 

Starosta dal za návrhy dotácií hlasovať a všetci poslanci boli za tieto návrhy. 

Ďalej  dostala  slovo Mgr.  Ponechalová,  predsedníčka  komisie  pre  kultúru  a spoločenské 
organizácie, ktorá informovala o ďalších organizáciách: 
1. Žiadosť od Základnej organizácie zväzu zdravotne postihnutých – predsedníčka 
p. Hrušková Ľudmila 

2. Žiadosť od Miestneho spolku červeného kríža – predsedníčka p. Gulášová Ľudmila 
3. Žiadosť od Klubu dôchodcov – predsedníčka Mgr. Dubovická Kamila 
4. Žiadosť od Únie žien – predsedníčka p. Kolenčíková Janka 
5. Žiadosť od Spoločenstva kresťanských dôchodcov – predsedníčka p. Ďungelová Albína 

Organizácie  neuviedli  presnú  výšku  dotácie,  preto  si  s nimi Mgr.  Ponechalová  dohodne 
stretnutie do ďalšieho OZ a žiadosti zosumarizuje.
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Bod č. 7 – Zmluva o zriadení spoločného obecného úradu 

Starosta  informoval  o  myšlienke,  aby  sme  pod  náš  stavebný  úrad  pritiahli  obce,  ktoré 
územím  k nám  prislúchajú.  Sú  to  Kotrčiná  Lúčka,  Nededza,  Gbeľany  a Mojš.  Oslovil 
Kotrčinú Lúčku,  nápad  uvítala  a je  účastníkom  tejto  zmluvy, ďalším účastníkom zmluvy  je 
Mojš. Obec Nededza  sa  rozhodla,  že  ešte  tento  rok  zostane  vo Varíne  a potom  sa  vyjadrí. 
Nový starosta obce Gbeľany prebral úrad neskoro, nestihol sa touto zmluvou zaoberať. 

Sídlo  spoločného  stavebného  úradu  pre  Tepličku,  Mojš  a Kotrčinú  Lúčku  bude  u nás, 
v Tepličke nad Váhom. Zmluva nadobúda účinnosť odsúhlasením OZ a podpísaním. 

Starosta dal za zmluvu hlasovať a jednohlasne bola odsúhlasená. 

Bod č. 8 – Rozbehnuté projekty  informovanie 

Starosta  prítomných  informoval  o rozbehnutých  projektoch,  ktoré  prevzal  po  bývalom 
starostovi: 

1.  Projekt  v programe  rozvoja  vidieka  –  nadstavba  a prístavba  športového  klubu.  Je  to 
miestnosť  7x15  m,  ktorá  bude  nad  starými  šatňami.  Ide  o nenávratný  finančný  príspevok 
vo  výške  71 000  €.  Tento  projekt  nás  veľmi  prekvapil,  nenašli  sme  ani  po  rozhovore 
s futbalistami žiadny zmysel a účel tejto stavby. Je veľmi dobre, že sa nám takéto príspevky 
podarí získať, ale treba ich aj vedieť správne využiť. Urobili sme všetky kroky preto, aby sa 
dal účel využitia  finančných prostriedkov zmeniť, ale nedalo sa s tým nič robiť. Ohrozili by 
sme všetky projekty v Terchovskej doline. 

2. Nenávratný finančný príspevok vo výške 40 000 € – tieto finančné prostriedky sú určené 
na rekonštrukciu ulice Do ulice – rekonštrukcia časti kanalizácie a sieti. 

3. Kamerový systém – projekt na 40 000 €. 

4.  Projekt  na  kanalizáciu  a vodu –  termín  podania  tohto  projektu  je marec.  Išlo  by  o dve 
ulice : Za kanálom a Pod vŕšky. 

5. Projekt na rekonštrukciu verejného osvetlenia v obci 

Bod č. 9 – Návrh rozdelenia jednotlivých ulíc poslancom 

Starosta prečítal rozdelenie ulíc: 

Ing. Anton Zvarík: Železničná, Na záhumní, Stará cesta, Kostolná, Za kanálom 
Štefan  Smrekovský:  Pribinova,  Školská,  Na  Majer,  Placová,  Námestie  sv.  Floriána,  Žofie 
Bosniakovej 
Mgr. Magdaléna Šeligová: Na Papánke, Na rybník, Za kaštieľom, Sklárska 
Pavol Holeša: Do ulice, Fatranská od obecného úradu po KIU +KIA, Južná, Štipce 
Ing.  Anna  Hudeková:  Pod  vŕšky,  Turaková,  Poľnohospodárska,  Pod  Kozínom,  Na  Skotňu, 
Bystrina
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Ing. Tibor Mintál: Fatranská po obecný úrad, Na Prosnisko, Na Kúty, P.M. Bohúňa, M. A. 
Bazovského, M. Benku, Ľ. Fullu, M. Medveckej, V. Hložníka, M. Galandu, J. Kostelného, J. 
Stražana, J. Kalinku, A. Mrázika, Na Španicu, P.O. Hviezdoslava 
Ing. Peter Kolenčík: Ľ. Štúra, A. Sládkoviča, Sv. Donáta, Nám. M.R. Štefánika, Sv. Cyrila 
a Metoda 
Mgr. Anna Ponechalová: Za jarkom, Sv. Gorazda, Na Straník, Na močiar, Cintorínska, Dr. K. 
Kmeťku 
Ing. Miloš Majerčík: A. Hlinku, Pod horou, J. Kráľa, Záhradkárska 

Starosta dal hlasovať za návrh rozdelenia ulíc a všetci poslanci boli za. 

Bod č. 10 – Smernica k prenájmu telocvične 

Je  potrebné,  aby  smernicu  k prenájmu  telocvične  schválilo  obecné  zastupiteľstvo. 
O smernici  (viď. príloha)  informovala Mgr. Bolčeková,  riaditeľka Centra voľného času.  Ide 
o rozsah  pôsobnosti,  výške  prenájmu,  spôsobe  prenájmu  a  podmienkach  prenájmu.  Plocha 
telocvične je 600 m². 
Smernica  č.  2/2011  sa  týkala  používania  gymnastickej    zrkadlovej  telocvične,  ktorú 
zveľadilo Centrum voľného času  (ďalej  len CVČ), plocha  je 30 m². Cenník prenájmu  je pri 
individuálnej  objednávke  je  1  €/hodinu  a pri  skupinovej  objednávke  0,30  €/hodinu. 
Niektorým  poslancom  sa  zdala  cena  prenájmu  nízka  a upravili  ho  na  2  €/hodinu  a 0,60 
€/hodinu. 

Starosta dal  hlasovať za  tento upravený návrh a 3 poslanci:  Ing. Kolenčík,  Ing. Majerčík 
a Ing.  Hudeková  boli  proti  zvýšenému  prenájmu  a ostatní  6  poslanci:  Ing.  Zvarík,  Mgr. 
Šeligová,  Mgr.  Ponechalová,  p.  Smrekovský,  Ing.  Mintál  a p.  Holeša  boli  za  zvýšenie 
prenájmu. 

Bod č. 11 – Rôzne 

Sťažnosť   p. Ďugelovej  na  Helenu  Dikošovú  (viď. príloha)  –  sťažnosť  dostala  za  úlohu 
poriadková komisia. 

Žiadosť  Františka  Ďugela  o jednorazovú  finančnú  výpomoc  (viď.  príloha)  –  starosta 
navrhol,   aby  sa  im  nedávala   finančná  výpomoc,  ale  šli  by  im  pomôcť pri úprave domu 
na bezbariérový naši pracovníci. 

Žiadosť   MUDr.  Marty  Jandákovej  (viď.  príloha)  –  ide  o úpravu  sociálneho  zariadenia 
v zdravotnom  stredisku.  To,  čo  sa  bude  dať  spraviť  našimi  prevádzkovými  pracovníkmi 
urobíme  v piatok  poobede,  prípadne  v sobotu,  aby  sa  nerušil  kľud  v zdravotnom  stredisku 
a potom budeme pokračovať ďalšími remeselníkmi.
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Delegovanie  zástupcov  do  Rady  školy  pri  CVČ  –  riaditeľka  CVČ  žiadala  o delegovanie 
jedného  zástupcu  za  zriaďovateľa  do  Rady  školy  pri  CVČ.  Zástupcu  žiadala  za  p.  Tibora 
Šeligu, ktorý už nie je poslancom OZ. Zástupcom sa stal Ing. Kolenčík a všetci poslanci boli 
za. 

Delegovanie  zástupcov  do  Rady  školy  pri  ZŠ  s MŠ  –  riaditeľka  CVČ  žiadala  zástupcu 
za Mgr.  Kamilu  Dubovickú,  ktorá  už  tiež  nie  je  poslankyňou  OZ.  Zástupcom  sa  stal  Ing. 
Majerčík a všetci poslanci hlasovali za. 

Žiadosť   o odkúpenie  pozemku  –  táto  žiadosť  je  od manželov Ďungelových  (viď.  príloha). 
Bola už riešená na OZ, ale nebolo k nej vydané stanovisko. Tento pozemok je v  pozemkovej 
knihe vedený ako neknihovaná parcela. 
Túto žiadosť dostala za úlohu legislatívno – právna komisia. 

Obecný  autobus  –  treba  rozhodnúť,  čo  spravíme ďalej  s autobusom,  či  si  ho  obec  ponechá 
alebo ho predá. Starosta poprosil poslancov, aby si to premysleli do budúceho OZ a požiadal 
Ing. Hudekovú s finančnou komisiou, aby do budúceho OZ zaujali k tejto téme stanovisko. 

Odovzdanie  funkcie  –  starosta  informoval  prítomných  o odovzdávacom  –  preberacom 
protokole, ktorý mu nechal na stole bývalý starosta na podpis. Boli v ňom napísané veci, ktoré 
bývalý starosta odovzdáva novému starostovi s tým, že ho o všetkých záležitostiach aj ústne 
informoval. Keďže sa tak nestalo, nový starosta protokol nepodpísal. 

Poriadok  odmeňovania  –  p.  Poljaková  informovala  prítomných  o poriadku  odmeňovania 
pracovníkov  obce, o poriadku  odmeňovania  poslancov  a o zásadách  odmeňovania  starostu 
obce. Poslancovi patrí za výkon poslaneckej práce odmena polročne vo výške 100 €, za každú 
účasť  na  rokovaní  OZ  patrí  poslancovi  odmena  vo  výške  50  €.  Poslancovi  OZ  za  pomoc 
pri prípravách slávností alebo športových aktivít v obci, za prípravu materiálov na OZ môže 
byť vyplatená mimoriadna odmena. 
Členovi  obecnej  rady  patrí  k poslaneckej  odmene  aj  odmena  za  každú  účasť  na  zasadnutí 
obecnej rady a to vo výške 5 €. 
Predsedovi  komisie  OZ  patrí  odmena  k poslaneckej  odmene  7  €.  Členom  komisií  patrí 
k poslaneckej odmene odmena 5 €. 
Podkladom  na  zúčtovanie  odmien  sú  prezenčné  listiny  a zápisnice.  Odmeny  sa  spracúvajú 
polročne a vyplácajú sa vo výplatnom termíne zamestnancov obce. 
Za odmeňovanie pracovníkov obce v plnej miere zodpovedá starosta obce. 

Od  01.01.  2011  nadobudol  účinnosť  nový  zákon  546/2010,  ktorým  sa  dopĺňa  zákon 
Občiansky  zákonník  a Obchodný  zákonník,  ale  v prvom  rade  je  to  zákon  211/2000 
o slobodnom prístupe k informáciám. Predmetom  tohto zákona  je  ,  že  sa musia zverejňovať 
na stránke obce zmluvy, objednávky a faktúry. 

Smetné nádoby a separovaný zber – prítomných informovala p. Širancová, ktorá hovorila, že 
minulý  rok  nám  Najvyšší  kontrolný  úrad  vytkol  predaj  smetných  nádob.  Nádoby  sa 
obyvateľom mali dávať zadarmo. Takže smetné nádoby, ktoré občania už majú budú naďalej 
slúžiť  na  komunálny  odpad,  s tým,  že  smetnú  nádobu,  ktorú  mali  dostať  zadarmo  dostanú
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a druhú  si  dokúpia.  Tieto  nádoby  budú  slúžiť  na  separovaný  zber  a vrecia  sa  už  nebudú 
používať. 

Starosta  dal  hlasovať  za  to,  aby  jedna  smetná  nádoba  bola  zadarmo  a jedna  sa  zakúpila 
a všetci poslanci boli za takýto návrh. 

Kanalizačný  zberač Straník  –  starosta  informoval  ako  pokračuje  spor  s Vyšším územným 
celkom (ďalej  len VÚC). Kanalizačný zberač bol vybudovaný za cca 97 000 € a k tomu boli 
náklady za geometrické plány, právne služby a rôzne  iné záležitosti, čo činí okolo 17 000 €. 
Keďže  ani  po mnohých  rokovaniach  nám VÚC  finančné prostriedky  vrátiť  nechcel,  bývalý 
starosta  dal  tento  spor  na  súd,  bol  vydaný  súdny  príkaz  a VÚC  sa  odvolal.  Teraz  prebieha 
mediácia,  čiže  je  tu  možnosť  mimosúdnej  dohody.  Na  rokovaní  sme  im  navrhli,  že  im 
nebudeme účtovať penále, geometrické plány, právneho zástupcu a ešte sme im ponúkli, že to 
môžu zaplatiť v splátkach. 

Zasadnutie Regionálneho združenia miest a obcí Horného Považia – starosta informoval, že 
na zasadnutí prebehli voľby a predsedom sa stal Ing. Igor Choma, ktorý nás bude zastupovať 
aj na celoslovenskom združení miest a obcí. 

Daňové priznanie Váhostavu,  a.s.  – za objekty,  ktoré má Váhostav,  a.s.  v obytnom  súbore 
Bieliská podal  v minulom  roku daňové  priznanie,  v ktorom začlenil  objekty  na  podnikanie, 
takže  toto  daňové priznanie  bolo  dosť  vysoké. Vzápätí  podal dodatočné daňové priznanie, 
v ktorom objekty určil na bývanie a medzi týmito sumami vznikol rozdiel cca 9 000 €. 

Ing.  Hudeková  už  okolo  tejto  záležitosti  zisťovala  informácie  spolu  s legislatívno  – 
právnou komisiou a Daňové riaditeľstvo v Žiline nám odporučilo miestne zisťovanie. 

Komisia na ochranu verejného záujmu – je potrebné zriadiť komisiu  na ochranu verejného 
záujmu,  ktorá  bude mať  na  starosti  oznámenie  funkcií,  zamestnaní,  činností  a majetkových 
pomerov starostu obce. Starosta navrhol, aby komisia pracovala v zložení: Mgr. Ponechalová, 
Ing. Kolenčík a p. Holeša. 

Starosta dal hlasovať za zriadenie takejto komisie v tomto zložení a všetci poslanci boli za. 

Telefónne číslo starostu  – počas výkonu  funkcie sa stane súkromné telefónne číslo  starostu 
(0904 800 015) služobným, s tým, že po skončení funkčného obdobia si ho môže ponechať. 
Všetkých 9 poslancov schválilo takýto návrh. 
Poslanci sa tiež zhodli, že na stránku obce sa môžu dať ich mailové adresy. 

Fašiangový  sprievod  a ples  –  Mgr.  Ponechalová  informovala,  že  by  chceli  v spolupráci 
s ostatnými  komisiami  a poslancami  pripraviť  fašiangový  sprievod  a prvýkrát  by  chceli 
uskutočniť benefičný obecný ples pod záštitou pána starostu. Ples by sa mal uskutočniť 05.03. 
2011. 

Plat  starostu  obce  –  o tomto  bode  bol  poverený  informovať  zástupca  starostu.  Platové 
pomery starostu podľa zákona č. 253/1994 hovoria o tom, akým spôsobom sa vypočítava plat
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starostu.  Je  to  odvodené  od  počtu  obyvateľov  a priemerného  platu.  Čiže  plat  starostu  je 
1795 € s tým, že podľa zásad odmeňovania starostu obce sa môžu štvrťročne schváliť odmeny 
až do výšky  50 % mesačného platu. 

Zástupca starostu dal hlasovať za takýto návrh a všetci poslanci boli za. 

Ing. Tibor Mintál – pripomenul, že veľmi súrne treba dorobiť potok okolo bytoviek na ulici 
Na Prosnisko, aby tam nespadlo nejaké malé dieťa. 

Pavol  Holeša  –  sa  spýtal,  či  sa  nebude  poslancom,  ktorí  veľa  vecí  vybavujú  cez  telefón 
nejakým spôsobom preplácať telefónny účet. Starosta mu odpovedal, že práve kvôli takýmto 
veciam sa zvyšovalo odmeňovanie poslancov, 

  problém  túlavých  psov  –  tento  problém  sa  určite  musí  riešiť.  Zatiaľ  dáme  vyhlásiť 
do  rozhlasu,  aby  si  ľudia  dávali  na  psov  pozor,  pretože  budeme  za  túlavé  psy  udeľovať 
pokuty, 

 zmena času OZ – p. Holeša sa spýtal, či by nemohli byť zasadnutia o 16:00 hodine. Poslanci 
s jeho návrhom nesúhlasili a boli za ponechanie zasadnutí o 17:00 hodine, 

  sklo  na  komunikácií  po  vývoze  kontajnerov  –  poslanec  upozornil,  že  po  každom  vývoze 
kontajnerov  ostáva  na  ceste  veľa  skla.  Pani  Širancová  dostala  za  úlohu  listom  upozorniť 
vývozcu kontajnerov, aby si po sebe upratovali, 

  hospodárenie s umelou trávou – spýtal sa či je pravda, že peniaze za prenájom umelej trávy 
sa  nevyplácajú  do  obecnej  pokladne  a starosta mu povedal,  že  je  to  tak  a určite  to  musíme 
riešiť. 

Ing. Anton Zvarík  –  spýtal  sa,  ako  je  to  s nájomnými  bytmi,  ktoré  sa  stavajú  a kedy  budú 
dokončené.  Starosta  odpovedal,  že  termín  odovzdania  bytoviek  je  mesiac  november  2011. 
Zatiaľ sa musíme riadiť VZN 2/2007, ktoré je aj na stránke obce. 

 priestor na stretávanie komisií – Ing. Zvarík sa spýtal, či  je nejaké miesto, kde by sa mohli 
schádzať komisie a starosta mu odpovedal, že priestor bude na obecnom úrade, v kancelárii 
bývalého prednostu. 

Štefan Smrekovský –  poprosil  členov organizácií  v  obci,  aby  si  aj  sami  zháňali  sponzorov 
na fungovanie organizácie. 

Bod č. 12 – Diskusia 

Ernest  Ponechal  –  hovoril  o vzniku  a vývoji  lyžiarskeho  klubu  a o ďalšej  spolupráci 
s ostatnými organizáciami.
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Roman Nesteš – obyvateľ Tepličky nad Váhom, z ulice Na Španicu. 
Chodník  na Fatranskej ulici –  spýtal  sa,  či  sa s výstavbou bude pokračovať aj ďalej, predsa 
Teplička nekončí pri sv. Donátovi a mal by pokračovať až po zástavku na Bieliskách. 
To isté platí aj  s osvetlením, pretože ulica Na Španicu  je veľmi málo osvetlená a tiež by si 
prial na ulici Na Španicu retardér. 
Ďalej poprosil, či by sa nedalo požiadať vodičov, aby zastavovali na znamenie aj na zástavke 
na Bieliskách, pretože od zástavky pri obecnom úrade je to veľmi ďaleko. 
Taktiež pripomenul napojenie Bielisk na ulicu Na Španicu a problém túlavých psov. 
Ďalej sa spýtal, prečo mu traktor odhŕňa sneh k bráne. 

Pán Milec – požiadal o riešenie odbočky z Bielisk pri kaplnke, kde by kaplnka mohla slúžiť 
ako ostrovček. 
Ďalej žiadal, aby sa odhŕňal sneh z cyklistického chodníka od kaštieľa až po KIU do krajnice 
a tiež, aby sa osvetlil úsek cesty od  kaštieľa až po koniec dediny a aby sa dala dorobiť jedna 
lampa. 

Pán Bollo  st. – hovoril,  že Obecný spravodaj  nebol obecný, ale  bol  to  spravodaj p.  starostu 
Lazara a ďalej hovoril o predaji Záresu. 

Pán  Bollo  ml.  –  spýtal  sa,  aký  je  rozdiel  medzi  domácnosťami  a firmami  v odvoze 
separovaného zberu a poslanci mu odpovedali,  že odvoz si musí zabezpečiť  sám, cez  firmu 
T+T, cez obec nemôže separovaný zber odvážať. 

Ing. Tadesse Kumsa – sťažoval sa na vodu pred domom na Fatranskej ulici. Situáciu navrhol 
riešiť reklamáciou cesty. 

Pán  Šimar  –  spýtal  sa  starostu,  či  bude  reagovať  na  list  od  Ing.  Mageru  z 02.09.  2010 
a starosta odpovedal, že áno. 

Pán  Šeliga  –  mal  pripomienku  k Sevaku  ohľadom  poklopov  na  ulici  Štipce,  pretože 
neprepúšťajú dažďovú vodu a všetka voda zostáva na ulici. 

Na  záver  poďakoval  pán  starosta  Ing. Moravčíkovi,  pretože  jediný  z bývalého  vedenia  bol 
ochotný poradiť a pomôcť. 

Bod č. 13 – Uznesenie 

U Z N E S E N I E  č. 1/2011 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Teplička nad Váhom zo dňa 27.1.2011 

Obecné zastupiteľstvo sa na svojom zasadnutí riadilo nasledovným programom: 

1.  Otvorenie 
2.  Voľba návrhovej komisie 
3.  Rozpočet – informácia
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4.  Nová web stránka obce 
5.  Domov dôchodcov – prieskum, stratégia 
6.  Žiadosti organizácií o príspevky 
7.  Zmluva o zriadení spoločného obecného úradu 
8.  Rozbehnuté projekty – informovanie 
9.  Návrh rozdelenia jednotlivých ulíc poslancom 
10. Smernica k prenájmu telocvične 
11. Rôzne 
12. Diskusia 
13. Uznesenie 
14. Záver 

Obecné zastupiteľstvo v Tepličke nad Váhom 

A .  Ber ie na vedomie 

1/1 –  Informáciu o prítomnosti všetkých 9 poslancov a konštatovanie, že obecné 
zastupiteľstvo  je  uznášaniaschopné. 

1/2 –  Informáciu o výsledku výberového konania na funkciu prednostu obce, v ktorom uspela 
Ing. Beáta Kasajová a do funkcie nastúpi od 1.2.2011. 

1/3 –  Informáciu o rozpočte obce na rok 2011. 
1/4 –  Informáciu o rekonštrukcii web stránky obce Teplička nad Váhom. 
1/5 –  Informáciu o domove dôchodcov, stratégii sprevádzkovania a realizácii prieskumu. 
1/6 –  Informáciu o rozbehnutých projektoch. 
1/7 –  Informáciu starostu obce Ing. Viliama Mrázika o odovzdaní funkcie bývalým starostom 

obce p. Milanom Lazarom a problém súvisiaci s odovzdávacím protokolom a jeho 
nepodpísaním novým starostom obce. 

1/8 –  Informáciu o žiadostiach o finančný príspevok nasledujúcich organizácií: 
Spoločenstvo kresťanských dôchodcov 
Únia žien Slovenska 
Klub dôchodcov 
Miestny spolok ČK 
Slovenský zväz zdravotne postihnutých. 

1/9 –  Žiadosť o kúpu časti pozemku rodinou Ďungelovou, časti parcelného čísla  1140/4 
o celkovej výmere 752 m 2 . 

1/10 – Informáciu o poriadku odmeňovania zamestnancov, poslancov a starostu obce, ktorý 
predniesla pani Elena Poljaková. 

1/11 – Informáciu starostu obce o súdnom spore s VÚC o zaplatenie rekonštrukcie 
kanalizačného zberača z DSS Straník. 

1/12 – Informáciu o zasadnutí ZMOS Horného Považia. 
1/13 – Informáciu starostu obce o podaní daňového priznania spoločnosťou Váhostav. 
1/14 – Informáciu Mgr. Anny Ponechalovej o pripravovanom benefičnom plese pod záštitou 

starostu obce, ktorý sa bude konať dňa 05.03. 2011. 
1/15 – Pripomienku Ing. Tibora Mintála. 
1/16 – Pripomienky p. Pavla Holeša. 
1/17 – Pripomienky Ing. Antona Zvaríka. 
1/18 – Pripomienku p. Štefana Smrekovského. 
1/19 – Pripomienku p. Ernesta Ponechala. 
1/20 – Pripomienky p. Romana Nesteša. 
1/21 – Pripomienky p. Milca.
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1/22 – Pripomienka p. Bollu st. 
1/23 – Pripomienku p. Bollu ml. 
1/24 – Pripomienku p. Ing. Tadesse. 
1/25 – Pripomienku p. Šimara. 
1/26 – Pripomienku p. Šeligu. 

B .  Schvaľuje 

1/1 – Program OZ. 

Hlasovanie: 
Počet hlasov:  za  9  proti  0  zdržal sa hlasovania      0 

1/2 – Návrhovú komisiu v zložení Ing. Anna Hudeková a Štefan Smrekovský. 

Hlasovanie: 
Počet hlasov:   za  9  proti  0  zdržal sa hlasovania      0 

1/3 – Overovateľov zápisnice v zložení  Mgr. Magdaléna Šeligová a Ing. Miloš Majerčík. 

Hlasovanie: 

Počet hlasov:   za  9  proti    0  zdržal sa hlasovania  0 

1/4 – Zapisovateľku Janu Lazarovú. 

Hlasovanie: 

Počet hlasov:   za     9                        proti     0  zdržal sa hlasovania     0 

1/5 – Realizáciu prieskumu na obsadenie domu dôchodcov. 

Hlasovanie: 

Počet hlasov:   za  9  proti    0  zdržal sa hlasovania  0 

1/6 – Finančné príspevky v zmysle platného VZN nasledujúcim organizáciám: 

TJ Straník Teplička nad Váhom  2000 € 

OZ zdravá obec – basketbalový klub  2000 € 

Obecný futbalový klub Teplička nad Váhom  15000 € 

Cyklistický klub  2000 € 

Hlasovanie: 

Počet hlasov:   za  9  proti    0  zdržal sa hlasovania  0
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1/7 – Zmluvu o zriadení spoločného obecného úradu ( stavebného úradu) Teplička nad 
Váhom, Mojš a Kotrčiná Lúčka. 

Hlasovanie: 
Počet hlasov:   za  9  proti    0  zdržal sa hlasovania   0 

1/8 – Nasledovné rozdelenie ulíc jednotlivým poslancom: 

Ing. Anton Zvarík – Železničná, Na záhumní, Stará cesta, Kostolná, Za kanálom 
Štefan Smrekovský – Pribinova, Školská, Na majer, Placová, Nám. Sv. Floriána, Žofie 
Bosniakovej 

Mgr. Magdaléna Šeligová – Na Papánke, Na rybník, Za kaštieľom, Sklárska 

Pavol Holeša – Do ulice, Fatranská od OÚ po KIU + KIA, Južná, Štipce 

Ing. Anna Hudeková – Pod vŕšky, Turáková, Poľnohospodárska, Pod Kozínom, 
Na Skotňu, Bystrina 

Ing. Tibor Mintál – Fatranská po obecný úrad, Na Prosnisko, Na Kúty, P.M. Bohúňa, M. 
A. Bazovského, M. Benku, Ľ. Fullu, M. Medveckej, V. Hložníka, M. Galandu, J. 
Kostelného, J. Stražana, J. Kalinku, A. Mrázika, Na Španicu, P.O. Hviezdoslava 

Ing. Peter Kolenčík – Ľ. Štúra, A. Sládkoviča, Donátova, Nám. M.R. Štefánika, Sv. 
Cyrila a Metóda 

Mgr. Anna Ponechalová – Za jarkom, Sv. Gorazda, Na Straník, Na močiar, Cintorínska, 
Dr. K. Kmeťku. 

Ing. Miloš Majerčík – A. Hlinku, Pod horou, J. Kráľa, Záhradkárska 

Hlasovanie: 

Počet hlasov:   za  9  proti    0  zdržal sa hlasovania   0 

1/9 – Smernicu  k prenájmu  telocvične  v  zmysle  predloženého  návrhu  riaditeľky  centra 
voľného času Mgr. Anny Bolčekovej. 

Hlasovanie: 
Počet hlasov:   za  6  proti  3  zdržal sa hlasovania    0 

1/10 – Plat  starostu  vo  výške  1 795 €  a  mesačné  odmeny  v zmysle  Zásad  odmeňovania 
starostu obce Teplička nad Váhom až do výšky 50% , ktoré budú schvaľované 
obecným zastupiteľstvom raz za štvrťrok. 

Hlasovanie: 
Počet hlasov:   za  9  proti    0  zdržal sa hlasovania   0 

1/11 –  Rekonštrukciu toalety v zdravotnom stredisku. 

Hlasovanie:
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Počet hlasov:   za  9  proti    0  zdržal sa hlasovania   0 

1/12 – Zástupcu do rady školy pri CVČ – Ing. Petra Kolenčíka. 

Hlasovanie: 
Počet hlasov:   za  9  proti    0  zdržal sa hlasovania   0 

1/13 – Zástupcu do rady školy pri ZŠ s MŠ –  Ing. Miloša Majerčíka. 

Hlasovanie: 

Počet hlasov:   za  9  proti    0  zdržal sa hlasovania   0 

1/14 – Pri  odkúpení  kontajnera  jednou  domácnosťou  poskytnúť  druhý  kontajner 
obecným úradom zdarma, s cieľom zabezpečenia separovaného zberu prostredníctvom 
nádob namiesto doteraz používaných plastových vriec. 

Hlasovanie: 

Počet hlasov:   za  9  proti    0  zdržal sa hlasovania   0 

1/15 – Komisiu na ochranu verejného záujmu v zložení: Mgr. Anna Ponechalová, p. Pavol 
Holeša a Ing. Peter Kolenčík. 

Hlasovanie: 
Počet hlasov:   za  9  proti    0  zdržal sa hlasovania   0 

1/16 – Používanie pôvodného súkromného telefónneho čísla (0904 800 015) starostu obce ako 
služobné  telefónne  číslo  s tým,  že  po skončení funkčného obdobia si toto číslo môže 
ponechať. 

Hlasovanie: 
Počet hlasov:   za  9  proti    0  zdržal sa hlasovania   0 

C .  Ukladá 

1/1 – Poriadkovej komisii prešetriť sťažnosť p. Františka Ďugela. 

Termín:  najbližšie zasadnutia OZ 

1/2 – Komisii  sociálnych  veci,  rodiny  a  zdravotníctva  posúdiť žiadosť p. Františka Ďugela 
o finančný príspevok. 

Termín:  najbližšie zasadnutie OZ 

1/3 – Legislatívno  právnej  komisii  prešetriť možnosť vysporiadania pozemku na parcelnom 
čísle 1140/4 za účelom predaja rodine Ďungelovej v zmysle ich žiadosti.
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Termín:  najbližšie zasadnutie OZ 

1/4 – Finančnej  komisii posúdiť  opodstatnenosť  vlastníctva  obecného  autobusu,  prípadne 
posúdiť jeho možnosť odpredaja. 

Termín:  najbližšie zasadnutie OZ 

1/5 –  Finančnej a legislatívno  právnej komisii prešetriť oprávnenosť spoločnosti Váhostav 
ohľadom žiadosti o zmenu daňového priznania na obytný súbor Bieliská. 

Termín:  najbližšie zasadnutie OZ 

Bod č. 10 – Záver 

Starosta  poďakoval  prítomným  poslancom a  hosťom  za  účasť.  Rokovanie  sa  ukončilo 
o 21:00  hodine. 
V Tepličke nad Váhom, dňa  27.01. 2011. 

Zapísala:  Jana Lazarová  .................................................... 

Záznam overili: Mgr. Magdaléna Šeligová  ................................................... 

Ing. Miloš Majerčík  .................................................... 

.................................................... 
Ing. Viliam Mrázik 

starosta obce


